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PROTOKÓŁ Nr XVII/2020 

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO 

 

z dnia 25 lutego 2020 r. 

 

 

     Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w sali numer 19 Urzędu Miasta przy  ul. Wolności 

18  w Wąbrzeźnie i trwała od godz. 13.00 do godz. 15.15. 

 

Ad 1 

 

     Otwarcia XVII sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonała jej Przewodnicząca pani Aleksandra 

Basikowska. Następnie pani Aleksandra Basikowska  poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 

1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady będą transmitowane                    

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Powitała zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno (załącznik nr 1), Burmistrza 

Wąbrzeźna pana Tomasza Zygnarowskiego, Zastępcę Burmistrza pana Wojciecha 

Trzcińskiego, gości (załącznik nr 2) –  prezesów spółek miejskich, dyrektorów miejskich 

placówek oświatowych, dyrektora MOPS, dyrektora WDK, dyrektora WCPTiIS, pracowników 

Urzędu Miasta, panią Mariolę Frankowską Skarbnika Miasta, panią Dorotę Stempską Sekretarz 

Miasta, panią Monikę Kochowicz Radcę Prawnego Urzędu Miasta oraz Komendanta 

Powiatowego Policji, Komendanta Straży Miejskiej, a także mieszkańców, oglądających 

obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej. 

 

Ad 2 

   Pani Aleksandra Basikowska na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum. Oznajmiła, 

że obecnie w obradach uczestniczy 15 radnych.  

 

  Ad 3 

    Pani Aleksandra Basikowska poinformowała, że z protokołem z XVI sesji Rady Miasta           

w VIII kadencji radni się zapoznali. Wobec nie wniesienia uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca 

Rady stwierdziła, iż zostały przyjęte bez uwag w brzmieniu, w jakim zostały sporządzone. 
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Ad 4 

    Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta, dotycząca realizacji planów 

pracy w roku 2019. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta, dotycząca realizacji planu pracy w roku 2019. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2019. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2020-2032. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 

dla dróg gminnych na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Miejski Zakład 

Usług Komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa 

miejscowego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego         

w Bydgoszczy skargi Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność Pracowników 

Oświaty Powiatu Wąbrzeskiego na uchwałę Rady Miasta Wąbrzeźno wraz z odpowiedzią 

na skargę. 

16. Wolne głosy. 

17. Zamknięcie XVII sesji Rady Miasta. 

   Pan Sławomir Jabłoński złożył wniosek aby z porządku obrad XVII sesji Rady Miasta 

Wąbrzeźno usunąć pkt 13 w brzmieniu: „ 13.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Miejski Zakład Usług Komunalnych”. 
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Wniesiona przez radnego pana Sławomira Jabłońskiego zmiana porządku obrad XVII sesji 

została przyjęta  przy 9 głosach „za”, 5 głosach „wstrzymuję się od głosu”, 1 glosie 

„przeciw”. 

 

    Następnie pani Aleksandra Basikowska odczytała porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miasta. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta, dotycząca realizacji planów 

pracy w roku 2019. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta, dotycząca realizacji planu pracy w roku 2019. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2019. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2020-2032. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 

dla dróg gminnych na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Miejski Zakład Usług 

Komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa 

miejscowego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego           

w Bydgoszczy skargi Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność Pracowników Oświaty 

Powiatu Wąbrzeskiego na uchwałę Rady Miasta Wąbrzeźno wraz z odpowiedzią na skargę. 

16.  Wolne głosy. 

17.  Zamknięcie XVII sesji Rady Miasta. 

 



4 

 

Ad 5 
 
     Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od 20 

grudnia 2019 roku do 25 lutego 2020 roku. – załącznik nr 3. 

    Pan Aleksander Czarnecki zapytał Burmistrza Wąbrzeźna jak obecnie przedstawia się kwestia 

zaplanowanych przez wykonawcę prac drogowych w ramach  przebudowy ulic Pięknej i Kwiatowej ?. 

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że w miesiącu styczniu br. odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

ulic Pięknej i Kwiatowej dotyczące przedstawienia informacji w zakresie planowanej przebudowy 

nawierzchni ulic. Podczas spotkania ustalono zakres planowanych robót drogowych oraz ustalono, że 

wykonawca rozpocznie przebudowę od ulicy Kwiatowej. Oznajmił, że powyższe spotkanie 

zorganizowano na wniosek wykonawcy zadania, który w związku z nieuciążliwą zimą zadeklarował 

możliwość przeprowadzenia robót drogowych w miesiącach zimowych. Poinformował, że ostateczny 

termin zakończenia inwestycji upływ z końcem czerwca br. Następnie pan Tomasz Zygnarowski 

oznajmił, że mieszkańcy ulicy Pięknej i Kwiatowej zostaną poinformowani o terminie rozpoczęcia robót 

drogowych przez wykonawcę zadania. Ponadto powyższa informacja zostanie zamieszczona na stronie 

internetowej Urzędu Miasta. 

 

Ad 6 

    Przewodniczący Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno przedstawili informację dotyczącą realizacji 

planów pracy w roku 2019 – załącznik nr 4. 

 

Ad 7 

   Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła informację dotyczącą realizacji planu pracy            

w roku 2019 – załącznik nr 5. 

 

Ad 8  

    Przewodnicząca Rady Miasta pani Aleksandra Basikowska poprosiła panią Dorotę Gumułę 

dyrektor Wąbrzeskiego Centrum Profilaktyki Terapii i Integracji Społecznej o przedstawienie 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2019. 

   Pani Dorota Gumuła przedstawiła radnym Rady Miasta Wąbrzeźno sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                    

i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2019 – załącznik nr 6. 
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Ad 9 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że zostało złożonych na XVII sesję Rady Miasta Wąbrzeźno   

7 projektów uchwał z czego 6 zostało pozytywnie zaopiniowanych przez wszystkie komisje Rady 

Miasta Wąbrzeźno podczas wspólnego posiedzenia w dniu 23 lutego br. 

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że Na podstawie art. 232 ustawy o finansach publicznych 

dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie planowanego wykonania 

dochodów i wydatków budżetu w roku 2020, zgodnie ze zmianą proponowaną na 25 lutego 

2020 r. oraz prognozą dla lat kolejnych w zakresie wprowadzonych danych w załączniku 

Przedsięwzięć. 

Załącznik przedsięwzięć zmienia się w następujących pozycjach: 

1) Rewitalizacja zdegradowanych części miasta Wąbrzeźno do kwoty 4.300,10 zł w 2020 roku 

i 4.875.803,28 zł w 2021 roku zmiana wynika z konieczności zapłaty w 2020 roku za 

wykonane skutecznie studium wykonalności (podpisanie umowy na dofinansowanie 

rewitalizacji w dniu 18.02.2020 r.), 

2) Rozwijanie kluczowych kompetencji uczniów w SP nr 3 zwiększenie wydatków do kwoty 

114.771,60 zł w związku z wprowadzeniem nie zrealizowanych wydatków projektu w 2019 r. 

w kwocie 46.265,62 zł, 

3) Modernizacja oświetlenia drogowego w granicach miasta Wąbrzeźno-modernizacja 

z osiągnięciem efektywności energetycznej zgodnie z audytem oświetleniowym do kwoty 

1.560.160,34 zł korekta zgodnie z zawartą umową-zmniejszenie kwoty planowanej 

o 4.399,66 zł, 

4) Przebudowa obiektów sportowych zwiększenie o kwotę 98.889,61 zł na zakupy związane 

z pierwszym wyposażeniem obiektu do kwoty 10.527.498,07 zł. 

Uchwała Nr XVII/105/20 zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2020-2032 została podjęta jednogłośnie przy 15 głosach 

„za”  – załącznik nr 7. 

Ad 10 

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że proponowane zmiany w budżecie miasta na 2020 rok 

przedstawiają się następująco: 

Zmiany ujęte w planie dochodów zwiększają budżet o  kwotę łączną 182.122,62 zł                     

i dotyczą:  
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- zwiększenia dochodów z tytułu odsetek o kwotę 2.000,00 w gospodarce komunalnej, 

- zwiększenia dochodów z tytułu dochodów w urzędzie o kwotę łączną 70.300,00 zł w tym          

z tytułu rozliczeń z lat ubiegłych o 3.000,00 zł, z tytułu odszkodowań za nienależyte wykonanie 

umowy o 7.300,00 zł, z tytułu darowizn o 40.000,00 zł oraz z tytułu odszkodowań od 

ubezpieczyciela o 20.000,00zł, 

- zwiększenia dochodów o 300,00 zł z tytułu kosztów upomnień w Straży Miejskiej, 

- zwiększenia o 5.000,00 zł dochodów z tytułu opłat za szalet, 

-zwiększenia dochodów z tytułu wpływów z rozliczeń roku 2019 w oświacie o kwotę 15.785,00 

zł, 

-zwiększenia dochodów z tytułu niezrealizowanych wydatków projektu w SP nr 3 na kwotę 

 46.265,62zł,  

-zwiększenia dochodów z tytułu środków z rozliczenia projektu zrealizowanego w 2019 roku 

na kwotę 38.172,00 zł,  

-zmiana między paragrafami dochodowymi w MZUK na kwotę 534,17 zł, 

-zwiększenia dochodów z tytułu sprzedaży w 2019 r. udziałów w spółce „Samorządowa 

Polska”  o kwotę 4.000,00 zł, (środki wpłynęły w styczniu 2020 r.). 

Zmiany ujęte w  planie wydatków zwiększają  budżet łącznie o kwotę  182.122,62 zł                  

i dotyczą: 

-zwiększenia wydatków zasobu komunalnego  o kwotę  18.800,00 zł wpływ od ubezpieczyciela  

za budynki po pożarze na ul. Dolnej i 20-Stycznia, (kwota na ul. Dolną uzyskana od 

ubezpieczyciela po odwołaniu),  

-wprowadzenia zmian między paragrafami wydatkowymi zasobu komunalnego na kwotę 

10.245,00 zł,  

-wprowadzenia zmian wydatkach pomiędzy paragrafami urzędu po wyliczeniu podatków, opłat 

i dodatkowych wynagrodzeń  na łączną kwotę  7.715,00 zł, 

- wprowadzenia zmian w dotacji dla OSP kwotę planowaną dotacji na wydatki inwestycyjne w 

wysokości  3000,00 zł  przesuwa się na dotację bieżącą zwiększając 1.010, 25 zł, łącznie 

4.010,25 zł  na studium wykonalności i promocję w związku z zakupem samochodu dla OSP 

w 2018 r., 

  -wprowadzenia zmian między paragrafami w wydatkach MOPS celem zabezpieczenia 

środków w projekcie „posiłek dla potrzebujących”  na kwotę 70.500,00 zł, 

-wprowadzenia do budżetu wydatków dotyczących projektu oświatowego realizowanego w SP 

nr 3 na kwotę 46.265,62 zł ( środki nie wydatkowane w 2019 r.), 
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-wprowadzenia zmian między paragrafami w budżecie szkoły SP nr 3 na wniosek Dyrektora, 

w kwocie 3.547,92 zł, 

-wprowadzenia zmian między paragrafami w budżecie szkoły SP nr 2 na wniosek Dyrektora, 

w kwocie 9.985,00 zł, 

- wprowadzenia dotacji w kwocie 20.000,00 zł dla Powiatu Wąbrzeskiego na wsparcie 

Wąbrzeskiego Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski w związku z realizacją 

wniosku dotyczącego programu „Wyrównanie różnic pomiędzy regionami III” na 2020 r. 

ogłoszonego przez PFRON a dotyczącego przeciwdziałaniu degradacji infrastruktury 

istniejących warsztatów terapii zajęciowej,  

-wprowadzenia zwiększenia wydatków dotyczących „Rewitalizacji zdegradowanych części 

miasta Wąbrzeźno”  na kwotę 2.177,10 zł (końcowa opłata za studium wykonalności),  

-przesunięcie wydatków na spłatę zobowiązania w kwocie 195.020,04 zł z tytułu modernizacji 

oświetlenia z paragrafu 6050 do paragrafu 6150 ( zmiana klasyfikacji od 2020 roku dotycząca 

spłat zobowiązań zaliczanych do tytułu dłużnego), 

 - zwiększenia wydatków dotyczących wyposażenia obiektów sportowych o kwotę 74.889,61   

(zwiększa się wydatki inwestycyjne o kwotę 98.889,61 zł na pierwsze wyposażenie,                        

a zmniejsza się wydatki bieżące na wyposażenie o 24.000,00 zł), 

- wprowadzenia planu na zakup sauny do obiektów sportowych, której nie uda się zakupić                   

w ramach pierwszego wyposażenia w kwocie 15.000,00 zł. 

 

Uchwała Nr XVII/106/20 zmieniająca uchwalę w sprawie budżetu miasta na 2020 rok została 

podjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za”  – załącznik nr 8. 

 

Ad 11  

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że w związku z nowelizacją ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o ochronie zwierząt (Dz. U. z 2019 r. poz. 122, 1123) zmieniony został art. 11a, który 

zobowiązuje Radę Miasta do określenia w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2020 roku, 

który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Obejmuje on swoim zakresem realizację takich 

zadań jak:  

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt;  
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2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie;  

3) odławianie bezdomnych zwierząt;  

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt;  

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt;  

6) usypianie ślepych miotów;  

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich;  

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt. 

Uchwała Nr XVII/107/20 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Wąbrzeźno została podjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za”  – załącznik nr 9. 

 

Ad 12 

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że powyższy projekt uchwał został szczegółowo omówiony 

podczas wspólnego posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 23 lutego 2020 

roku. 

   Następnie pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że z dniem 25 października 2019 r. weszły           

w życie zmiany niektórych postanowień do ustawy o drogach publicznych, które objęły m.in. 

obniżenie maksymalnych stawek za zajęcie pasa drogowego w odniesieniu do obiektów                 

i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej. Stawki opłat w Uchwale nr XIV/86/11 Rady 

Miejskiej w Wąbrzeźnie z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych w odniesieniu do urządzeń infrastruktury 

telekomunikacyjnej przekraczają maksymalne stawki określone w art. 40 ust. 8 ustawy                  

o drogach publicznych. Wobec powyższego dostosowano stawki opłat za zajęcie pasa 

drogowego w odniesieniu do urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej, przyjmując 

maksymalną ich wysokość określoną w ustawie. 

 

 

Uchwała Nr XVII/108/20 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego dla dróg gminnych na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno została podjęta 

jednogłośnie przy 15 głosach „za”  – załącznik nr 10. 
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Ad 13 

    Przewodnicząca Rady pani Aleksandra Basikowska poprosiła pana Sebastiana Isbrandta 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu. 

   Pan Sebastian Isbrandt poinformował, że w dniu 6 grudnia 2019 roku do Urzędu Miasta 

Wąbrzeźno wpłynęła petycja pani Renaty Sutor ul. Rynek 8B, 34-700 Rabka Zdrój w sprawie 

zmiany przepisów prawa miejscowego. Następnie Burmistrz Wąbrzeźna pismem z dnia 16 

grudnia 2019 roku OA.152.3.2019 działając zgodnie z art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 

r. o petycjach (tj. dz. U. z 2018 r. poz. 870) przekazał według właściwości ww. petycję 

Przewodniczącej Rady Miasta Wąbrzeźno  w przedmiocie: 

1. Zmiany przepisów prawa miejscowego w zakresie likwidacji opłaty za parkowanie przy 

budynkach szpitali, kościołów, sądów, urzędów gmin, starostw, urzędów skarbowych  

i itp., 

2.  Poparcia w formie uchwały skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski                           

o dokonanie pełnej Intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla Polski. 

W dniu 3 lutego 2020 roku Przewodnicząca Rady Miasta przekazała powyższą petycję do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

  Zgodnie z §78a ust.1 Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno zadaniem Komisji Skarg Wniosków 

i Petycji jest rozpatrzenie skarg na działalność Burmistrza, miejskich jednostek 

organizacyjnych oraz wniosków i petycji składanych przez obywateli. Ponadto zgodnie  z §78a 

ust. 5 Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno Komisja Skarg Wniosków i Petycji przygotowuje 

projekt uchwały w powyższej sprawie i przedstawia Radzie Miasta Wąbrzeźno. 

  Pan Sebastian Isbrandt oznajmił, że członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniu w dniu 12 lutego 2020 roku dokonali analizy postulatów zawartych w petycji 

złożonej przez panią Renatę Sutor. Dodał, że Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zasięgnęła      

w sprawie powyższej petycji opinię Radcy Prawnego Urzędu Miasta. Następnie pan Sebastiam 

Isbrandt przekazał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przygotowała projekt uchwały, który 

zarekomendowała Radzie Miasta Wąbrzeźno. Przedstawił następujące uzasadnienie: 

    „W punkcie 1 petycji wnosząca zwróciła się o zmianę przepisów prawa miejscowego 

poprzez utworzenie na terenie gminy miejsc gdzie będzie można bezpłatnie zaparkować                

z dopiskiem bezpłatny parking. Ponadto wnosząca petycję postulowała aby przed kościołami, 
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szpitalami, budynkami urzędów gmin, urzędów starostw, urzędów skarbowych zlikwidować 

opłatę za parkowanie.  

    Należy zaznaczyć, że na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno znajdują się bezpłatne i nie 

wymagające pobierania opłaty parkingi oraz miejsca postojowe zlokalizowane w obrębie 

urzędów administracji publicznej, urzędu skarbowego, szpitala, miejskich placówek 

oświatowych, Wąbrzeskiego Domu Kultury, Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej oraz 

cmentarzy.  

   Funkcjonująca w ścisłym centrum miasta  Strefa Płatnego Parkowania została wprowadzona 

w drodze uchwały Nr XXIII/166/12 Rady Miasta  Wąbrzeźno z dnia 27 września 2012 r.             

w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno oraz 

wysokości opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania. Aktem prawnym normującym 

problematykę i funkcjonowanie stref płatnego parkowania jest ustawa z dnia 21 marca 1985 r. 

o drogach publicznych. Zgodnie z treścią art.. 13b ust. 4 ww. ustawy Strefę Płatnego 

Parkowania ustala rada gminy w drodze uchwały.  

    Przeprowadzona analiza struktury ruchu na terenie ścisłego centrum pokazała, że występują 

obszary o poważnym niedoborze miejsc postojowych. Deficyt miejsc postojowych jest 

szczególnie dotkliwy w obszarze śródmiejskim. Powszechnym sposobem łagodzenia ww. 

problemu i zwiększenia zmotoryzowanym możliwości dostępu do zlokalizowanych tam 

obiektów jest pobudzanie rotacji samochodów na istniejących miejscach postojowych poprzez 

pobieranie opłat za parkowanie. Odpłatnością za parkowanie muszą być objęte przede 

wszystkim te obszary, gdzie występuje najbardziej intensywne obciążenie ruchu kołowego przy 

jednoczesnym deficycie miejsc postojowych. 

   Ponadto należy podkreślić, że opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w Strefie 

Płatnego Parkowania pobiera się w wyznaczonych miejscach, w dni powszednie od 

poniedziałku do piątku od godziny 8.00 do 18.00. Po godzinie 18.00 oraz w soboty, niedziele    

i święta opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych w obszarze wyznaczonym Strefą 

Płatnego Parkowania nie są pobierane. W związku z powyższym brak jest okoliczności 

uzasadniających uwzględnienie w przedmiocie zmiany przepisów prawa miejscowego                 

w zakresie likwidacji opłaty za parkowanie przy budynkach szpitali, kościołów, sądów, 

urzędów gmin, starostw, urzędów skarbowych  i itp. 
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     W punkcie 2 petycji wnosząca zwróciła się o poparcie w formie uchwały skierowanej do 

Konferencji Episkopatu Polski  o dokonanie pełnej Intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla 

Polski. 

    Pani Renata Sutor wystosowała w dniu 6 grudnia 2019 roku petycję adresowaną do 

wszystkich rad gmin, powiatów i województw dotyczącą  między innymi udzielania poparcia 

w formie uchwał dla wniesionej przez nią petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu 

Polski.  Należy uznać, że poruszona w ww. petycji sprawa nie obejmuje zakresu zadań 

własnych gminy wynikających z przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) Ponadto należy stwierdzić, że przedmiotowa 

petycja nie spełnia wymaganych przesłanek kwalifikujących ją do określenia mianem petycji.  

     Wolność sumienia i religii to swobodny wybór własnego światopoglądu, bez jakiejkolwiek 

ingerencji ze stron władzy państwowej, ani osób trzecich. Wolność wyznania to prawo do 

reprezentowanie swojego światopoglądu oraz postępowania  w zgodzie z własnym sumieniem.                   

W związku z powyższym wykracza poza kompetencje rady gminy, gdyż obejmuje 

indywidualny stosunek obywatela do religii ”. 

Uchwała Nr XVII/109/20 w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa 

miejscowego została podjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za”  – załącznik nr 11. 

 

Ad 14 

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że w dniu 5 grudnia 2019 roku do Urzędu Miasta 

Wąbrzeźno wpłynęło pismo KM 282/2019 od Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność 

Pracowników Oświaty Powiatu Wąbrzeskiego stanowiące wezwanie organu do zmiany 

uchwała Nr XXVII/151/17 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych                   

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Miasto Wąbrzeźno oraz warunków i sposobu ich przyznawania poprzez stwierdzenie 

nieważności §5 ust. 2 pkt 3, §7  pkt 2 oraz w załączniku nr 1 do uchwały pkt 3 tiret 

„oświadczenie o średniej miesięcznej wysokości dochodu brutto przypadającego na osobę 

pozostającą z nauczycielem w jednym gospodarstwie domowym lub osoby samotnie 

zamieszkującej ze wszystkich źródeł przychodów z ostatnich trzech miesięcy poprzedzających 

miesiąc złożenia wniosku”. 

    W dniu 3 lutego 2020 roku Komisja Międzyzakładowa NSZZ Solidarność Pracowników 

Oświaty Powiatu Wąbrzeskiego wniosła za pośrednictwem Rady Miasto Wąbrzeźno skargę do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy skargę na uchwałę Nr XXVII/151/17 
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w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Wąbrzeźno oraz warunków 

i sposobu ich przyznawania. 

   Następnie pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że zgodnie z treścią art. 54 ustawy z dnia 30 

sierpnia 2002 r. Prawo o postępowaniu przed sądami administracyjnymi skarga do sądu 

administracyjnego wnoszona jest za pośrednictwem organu, którego działanie, bezczynność lub 

 przewlekłe prowadzenie postępowania jest przedmiotem skargi. Organ, którego skarga 

dotyczy, zobowiązany jest do przekazania skargi sądowi administracyjnemu wraz z aktami 

sprawy i odpowiedzią na skargę w terminie 30 dni od dnia jej wniesienia.  

    W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest niezbędne celem wypełnienia 

obowiązków wynikających z ww. ustawy.  

Uchwała Nr XVII/110/20 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Komisji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność 

Pracowników Oświaty Powiatu Wąbrzeskiego na uchwałę Rady Miasta Wąbrzeźno 

wraz z odpowiedzią na skargę została podjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za”  – załącznik 

nr 12. 

 

Ad 15 

     Pan Sławomir Jabłoński przekazał, że mieszkańcy miasta zwracają się z prośbą o przedstawienie 

planu zagospodarowanie obszaru „Podzamcza”, „Góry Zamkowej” oraz obszarów przyległych. 

Wyjaśnił, że mieszkańcy miasta zaniepokojeni są planowaną przez przedsiębiorcę rozbudową w obrębie 

„Podzamcza” kolejnych budynków wielorodzinnych. 

     Pani Anna Fabrykiewicz oznajmiła, że chciałaby za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej 

oraz transmisji obrad on-line poinformować mieszkańców ulicy Wolności, iż  inwestycja dotyczącej 

budowy instalacji sanitarnej na odcinku od Ronda Toruńskiego do ulicy Pod Młynik została 

zaplanowana na rok 2022. Dodał, że powyższe zadanie możesz zostać przesunięte, jeśli inne zadnia 

inwestycyjne zostaną zakończone w terminach wcześniejszych od planowanych.  

     Pan Maciej Murawski oznajmił, że w ostatnim czasie zaobserwował zmniejszenie częstotliwości 

odbioru odpadów komunalnych przez firmę odbierająca nieczystości od mieszkańców w imieniu Gminy 

Miasto Wąbrzeźno. Następnie pan Maciej Murawski zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy zmniejszenie 

częstotliwości odbioru odpadów komunalnych ma związek z podjętą przez Radę Miasta uchwałą              

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości ?. 
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     Pan Maciej Murawski podziękował kierownik wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Urzędu Miasta za podjęcie działań zmierzających do naprawy przy pomocy masy bitumicznej ubytku 

w nawierzchni ulicy Towarzystwa Jaszczurczego. 

     Pani Aleksandra Basikowska oznajmiła, że również zauważyła zmianę w odbiorze przez firmę 

EKOSYSTEM odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. Dodała, że aktualnie odbiór 

odpadów komunalnych następuje w inne nie zgodnie z przyjętym harmonogramem.  

     Pani Aleksandra Basikowska poinformowała, że otrzymała od mieszkańców miasta bardzo 

drastyczną i niepokojącą informację o przypadkach dokonywanego z premedytacją mordowania kotów 

na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. Oznajmiła, że mieszkańcy miasta zgłaszają przypadki trucia 

kotów oraz postrzelenia z broni tzw. „wiatrowej”. Następnie pani Aleksandra Basikowska zapytała 

Komendanta Straży Miejskiej  czy istnieje możliwość przy pomocy kamer monitoringu miasta 

sprawdzenia miejsc, w których doszło do powyższych zdarzań w celu ewentualnego ustalenia sprawcy 

wymienionych wyżej czynów ?. 

   Pan Krzysztof Grzybek Komendant Straży Miejskiej poinformował, że pracownicy Straży Miejskiej 

posiadają informacje w przedmiocie postrzelenia z brani tzw. „wiatrówka” kota na terenie Gminy 

Miasto Wąbrzeźno. Dodał, że obecnie prowadzą rozmowy i wymieniają się informacjami w celu 

ustalenia sprawcy powyższego czynu.  

   Pan Maciej Murawski przekazał, że mieszkańcy ulicy Bukowej oraz osiedla „Marysieńka” ponownie 

zgłaszają kwestię pojazdów poruszających się z nadmierną prędkością od strony ulicy Generała Hallera. 

Oznajmił, że po interwencjach i patrolach Policji nastąpiło znaczące ograniczenie ruchu pojazdów 

poruszających się z nadmierną prędkością w tym obszarze. Jednak obecnie powyższy problem zaczął 

się nasilać. Następnie pan Maciej Murawski oznajmił, że należy rozważyć możliwość trwałego 

rozwiązania problemu pojazdów poruszających się z nadmierną prędkością wzdłuż ulicy Bukowej po 

przez np. zamontowanie na jezdni urządzeń powodujących spowolnienie ruchu pojazdów i tym samym 

poprawę bezpieczeństwa. 

    Pan Sebastian Ignasiak poinformował, że wszelkiego rodzaju zgłoszenia dotyczące miejsc 

zagrożonych lub niebezpiecznych również w ruchu drogowym można zgłaszać za pośrednictwem 

aplikacji internetowej pod nazwą Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa jest bardzo dobrym 

i bardzo skutecznym narzędziem umożliwiającym mieszkańcom miasta zgłaszanie miejsc gdzie 

występują różnego rodzaju zagrożenia. Dodał, że powyższa aplikacja jest bardzo prosta w obsłudze            

i bardzo łatwo można dokonać zgłoszenia obszarów, na których występują zagrożenia.  

   Pan Tomasz Zygnarowski poprosił panią Marzannę Wiśniewską kierownik wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Urzędu Miasta o przedstawienie aktualnej sytuacji w przedmiocie 

częstotliwości odbioru odpadów komunalnych przez firmę Ekosystem od właścicieli nieruchomości.  

   Pani Marzanna Wiśniewska przekazała, że według obowiązujących na lata 2019-2020 

harmonogramów odbioru odpadów komunalnych nie nastąpiły żadne niekorzystane dla właścicieli 
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nieruchomości zmiany odbioru nieczystości przez firmę Ekosystem. Oznajmiła, że wprowadzone 

zmiany wynikają z podjętej wcześniej uchwały Rady Miasta Wąbrzeźno i dotyczy zmiany okresu                  

i częstotliwości odbioru bioodpadów z dwóch tygodni do jednego tygodnia oraz odbioru papieru. 

Wyjaśniła, że powyższa zmiana jest korzystana dla właścicieli nieruchomości. Następnie pani Marzanna 

Wiśniewska poinformowała, że w ostatnim czasie nastąpiła zmiana pracownika obsługującego odbiór 

od właścicieli nieruchomości odpadów komunalnych. Wyjaśniła, że mogła nastąpić pomyłka dni 

tygodnia, w których następował odbiór poszczególnych frakcji nieczystości przez firmę Ekosystem.  

   Pani Marzanna Wiśniewska poprosiła aby wszelkie nieprawidłowości związane z częstotliwością 

odbioru odpadów komunalnych na bieżąco zgłaszać do wydziału Gospodarki Komunalnej                             

i Mieszkaniowej Urzędu Miasta w celu weryfikacji zgodnej z przyjętym harmonogramem.  

   Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do pytania radnego pana Sławomira Jabłońskiego dotyczącego 

planu zagospodarowania obszaru „Podzamcza” oznajmił, że zgodnie z przeprowadzoną procedurą 

przetargową zadnie pod nazwą „Rewitalizacja zdegradowanych części miata-Zagospodarowanie 

terenów Podzamcza w Wąbrzeźnie”  będzie wykonywała firma Budex. Następnie pan Tomasz 

Zygnarowski przy pomocy aplikacji internetowej „mapy.geoportal.gov.pl” zobrazował obszar 

Podzamcza podlegający rewitalizacji.  

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że w ramach rewitalizacji Podzamcza, której koszt 

wyniesie prawie 5 mln zł (w tym dotacja unijna 3 mln 224 tys. zł) planowana jest przebudowa 

i wymiana schodów w pobliżu siedziby Spółdzielni Socjalnej „Baza”, które prowadzą ze 

ścieżki rowerowej w kierunku mostu na Jeziorze Zamkowym. Ponadto ma także powstać 

grillownia z altaną i skatepark. Oznajmił, że zaplanowano również miasteczko ruchu 

drogowego, plac do gry w bingo i gry planszowe dla dzieci, tory wspinaczkowe, tor 

trampolinowy, kolejka tyrolska oraz zamontowane zostaną urządzenia do ćwiczeń. W parku 

przy Górze Zamkowej zaplanowano ścieżki pieszo-rowerowe, nowe oświetlenie, ławki                  

i śmietniki. 

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że na miejscu obecnej przystani zbudowana zostanie 

nowa, która przesunięta zostanie  około 5 m. Parter nowego budynku będzie służył do 

przechowywania m.in. kilkunastu łodzi, kajaków i rowerów wodnych. Na piętrze znajdować 

się będą przebieralnie, sala konferencyjna, pomieszczenia dla ratownika i trenera. Oznajmił, że 

zaplanowano również taras widokowy, w części przykryty dachem z panelami 

fotowoltaicznymi. Poinformował, że ponadto przebudowana zostanie również droga 

dojazdowa od skrzyżowania przy spółdzielni „Baza” do przystani. Powstaną także nowe 

miejsca postojowe, toaleta automatyczna, boisko do gry w siatkówkę. Wymienione zostanie 

wyposażenie siłowni. Wzdłuż całej długości plaży nad. J. Zamkowym wybudowana zostanie 

https://chojnice.naszemiasto.pl/tag/dotacja-unijna.html#utm_medium=alz&utm_source=polskatimes.pl&utm_campaign=artykul
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tzw. kompozytowa ścieżka pieszo-rowerowa. Wybudowane zostaną również tzw. pomosty 

pływające i park wodny.  

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że w obrębie boiska Malta wybudowany zostanie 

parking dla osób odwiedzających Podzamcze, plaże nad j. Zamkowym, Górę Zamkową. 

Następnie pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że obecnie przy ul. Łabędziej w obrębie 

boiska Malta lokalny przedsiębiorca buduję budynek wielorodzinny. Budynek będzie posiadał 

42 lokale mieszkaniowe.  

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że niepokój mieszkańców budzi pojawiająca się                

w przestrzeni publicznej informacja o zamiarze budowy przez przedsiębiorcę kolejnego 

budynku wielorodzinnego przy ul. Łabędziej w pobliżu obecnie realizowanej inwestycji. 

Oznajmił, że obszar miasta położony w bezpośrednim sąsiedztwie obecnie realizowanej przez 

przedsiębiorcę inwestycji zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje tzw. funkcję KP tj. teren parkingowy. Wyjaśnił, że na powyższym 

obszarze nie można wybudować nic innego poza parkingiem.  

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że jeśli przedsiębiorca budujący obecnie budynek 

wielorodzinny przy ul. Łabędziej wystąpi do Burmistrza Wąbrzeźna z wnioskiem dotyczącym 

kupna od Gminy Miasto Wąbrzeźno przyległego terenu w celu budowy kolejnego budynku 

wielorodzinnego poprosi radnych Rady Miasta Wąbrzeźno o wyrażenie opinii. Wyjaśnił, że na 

dzień dzisiejszy Burmistrz Wąbrzeźna nie prowadził żadnych rozmów ani żadnej 

korespondencji z powyższym przedsiębiorcą w przedmiocie ewentualnego kupna terenu od 

Gminy Miasto Wąbrzeźno z przeznaczeniem na budowę kolejnego budynku wielorodzinnego.  

  Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że w związku z planowanym oddanie do użytku budynku 

wielorodzinnego przy ul. Łabędzie nastąpi zwiększenie ruchu pojazdów na ul. Łabędziej oraz 

ulicach przyległych. Przekazał, że należy zastanowić się nad wypracowaniem ewentualnej 

nowej organizacji ruchu w celu zwiększenia płynności ruchu pojazdów i bezpieczeństwa 

pieszych. 

   Pan Marcin Lewicki przekazał, że obawia się, iż wybudowany przez Gminę Miasto 

Wąbrzeźno parking nie będzie służył mieszkańcom miasta oraz osobom spoza Wąbrzeźna, 

którzy chcieliby odwiedzać i korzystać z obszaru Podzamcza, plaży czy Góry Zamkowej lecz 

zajęty zostanie przez pojazdy mieszkańców budynku wielorodzinnego budowanego przy              

ul. Łabędziej. Następnie pan Marcin Lewicki zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy istnieje jakiś 

projekt drogowy umożliwiający poszerzenie nawierzchni ulicy Łabędziej ?.  

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że zgodnie z projektem budowlanym równolegle 

do funkcjonującej wzdłuż budowanego budynku wielorodzinnego przy ul. Łabędziej ścieżki 
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pieszo-rowerowej wytyczony został pas drogowy w celu obsługi i dojazdu do powyższego 

obiektu.  

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że na dzień dzisiejszy Gmina Miasto Wąbrzeźno nie 

planuje budowy parkingu na powyższym terenie. Dodał, że zaplanowano jedynie 

uporządkowanie powyższego terenu celem umożliwienia mieszkańcom możliwości 

parkowania pojazdów.  

   Pan Marcin Lewicki przekazał, że wielu mieszkańców miasta zgłasza kwestię problemu            

z właściwym nagłośnieniem transmitowanych obrad Rady Miasta Wąbrzeźno. Oznajmił, że 

mieszkańcy oglądający obrady Rady Miasta Wąbrzeźno informują iż słabo słychać wypowiedzi 

radnych. Następnie pan Marcin Lewicki poprosił Burmistrza Wąbrzeźna aby rozważył 

możliwości właściwego nagłośnienia obrad poprzez zakup odpowiednich do tego celu 

urządzeń. 

    Pan Marcin Lewicki oznajmił, że w 2019 roku zgłaszał potrzebę poszerzenia wjazdu od 

strony ulicy Mickiewicza na obszar bloków wielorodzinnych zlokalizowanych przy 

wymienionej wyżej ulicy. Następnie pan Marcin Lewicki zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy 

w roku obecnym przy pomocy pracowników Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych 

dokończyć zadanie poszerzenia wjazdu od ul. Mickiewicza na teren bloków wielorodzinnych. 

    Pan Marcin Lewicki zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy na obszarze osiedla bloków 

wielorodzinnych zlokalizowanych przy ul. Mickiewicza można wyznaczyć co najmniej jedno 

miejsce postojowe dla niepełnosprawnych. 

    Pan Marcin Lewicki przekazał, że na obszarze osidla bloków wielorodzinnych przy                   

ul. Mickiewicza zlokalizowana jest droga wewnętrzna należąca do Gminy Miasto Wąbrzeźna. 

Następnie pan Marcin Lewicki oznajmił, że powyższa droga wewnętrzna znajduje się w złym 

stanie technicznym wymagającym naprawy powstałych ubytków.  

    Pan Marcin Lewicki poinformował, że mieszkańcy miasta pytają czy zmniejszyła się ilość 

pojemników na psie odchody. Oznajmił, że w centrum miast latach poprzednich znajdowało 

się więcej pojemników przeznaczonych na psie odchody. Zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy 

istnieje możliwość zwiększenia pojemników na psie odchody w centrum miasta. 

   Pan Marcin Lewicki przekazał, że osoby przywożące i odbierające swoje dzieci z Przedszkola 

Miejskiego „Bajka” przy ul. Żeromskiego mają duży problem z zapakowaniem pojazdu. 

Następnie pan Marcin Lewicki poprosił Burmistrza Wąbrzeźna o rozważenie możliwości 

poszerzenia parkingu położonego za nowo wybudowanymi garażami. Dodał, że istnieje 

możliwość poszerzenia parkingu kosztem znajdującego się w tym miejscu miejskiego terenu 
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zielonego, który obecnie jest wykorzystywany przez osoby przywożące i odbierające dzieci         

z przedszkola.  

     Pani Eleonora Orczykowska poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna o wyznaczenie terminu 

wizyty na terenie osiedla Sienkiewicza. Dodała, że wcześniej zapraszała Burmistrza Wąbrzeźna 

na teren osiedla Sienkiewicza ale z uwagi na inne obowiązki do spotkania na osiedlu nie doszło. 

    Pan Tomasz Zygnarowski poprosił pracownika Miejskiej Telewizji Kablowej aby przybliżył 

kwestię nagłośnienia relacji obrad Rady Miasta Wąbrzeźno. 

Pracownica Miejskiej Telewizji Kablowej poinformowała, że nagrywanie dźwięku następuję 

za pomocą obecnie rozmieszczonych mikrofonów zbierających dźwięk oraz dyktafonów. 

Dodała, że przy obecnych możliwościach technicznych i posiadanym sprzęcie bardzo trudno 

osiągnąć idealną jakość dźwięku nagrywanych obrad Rady Miasta Wąbrzeźno. Wyjaśniła, że 

w celu uzyskania idealnej jakości dźwięku każdy z uczestników obrad musiałby posiadać 

własny indywidualny mikrofon podpięty do dyktafonu. Jednak zakup nowego sprzętu wymaga 

nakładu środków finansowych.  

    Pan Marcin Michałowski informatyk Urzędu Miasta przekazał, że na potrzeby transmisji on-

line obrad Rady Miasta Wąbrzeźno zakupione zostały trzy nowe tzw. mikrofony 

pojemnościowe, które zbierają dźwięk z całej sali konferencyjnej. Obecnie w celu poprawy 

jakości dźwięku zakupiono dodatkowy czwarty mikrofon pojemnościowy. Dodał, że                     

w poprzednich latach funkcjonowały mikrofony bezprzewodowe, które nie zawsze były 

włączane przez radnych. Poza tym poprzednie mikrofony bezprzewodowe zbierały dźwięk           

z odległości 10–15 cm. 

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że pracownicy Miejskiego Zakładu Usług 

Komunalnych po zakończeniu bieżących prac przystąpią do realizacji zadania dotyczącego 

poszerzenia wjazdu na obszar osiedla bloków wielorodzinnych położonych przy                             

ul. Mickiewicza. Odnosząc się do kwestii miejsca postojowego dla osób niepełnosprawnych 

oznajmił, że pracownicy Urzędu Miasta zweryfikują możliwość wyznaczenia powyższego 

miejsca na terenie należącym do Gminy Miasto Wąbrzeźno.  

    Pan Tomasz Zygnarowski poprosił kierownik wydziału Gospodarki Komunalnej                             

i Mieszkaniowej Urzędu Miasta aby przygotowała zlecenie naprawy przy użyciu masy 

bitumicznej powstałych ubytków w nawierzchni drogi wewnętrznej zlokalizowanej na osiedlu 

bloków wielorodzinnych przy ul. Mickiewicza. 

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że podczas zaplanowanego w przyszłym tygodniu 

spotkania konsultacyjnego w sprawie organizacji ruchu w mieście poruszy kwestię możliwości 
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poszerzenia parkingu za garażami przy Przedszkolu Miejskim „Bajka” lub wytyczenia nowych 

miejsc postojowych od strony ulicy Żeromskiego.  

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że rozwiązanie dotyczące rozmieszczenia                   

w centrum miasta specjalnych pojemników na nieczystości po psach nie sprawdziło się                   

w użytkowaniu. W związku z powyższym w centrum miasta znajdują się pojemniki na 

nieczystości, do których można oprócz innych śmieci wrzucać również nieczystości po psach. 

Dodał, że pracownicy wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Urzędu Miasta na 

bieżąco weryfikują i sprawdzają możliwość dostawienia nowych pojemników na nieczystości 

na terenie miasta.  

 

Ad 17 

   Wobec wyczerpania porządku obrad pani Aleksandra Basikowska zamknęła XVII  sesję w VIII 

kadencji Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 25 lutego 2020 roku. 

Protokołował: 

Jarosław Niedbała 

 

 

 

                                                                           Przewodnicząca Rady 

                                                                            Aleksandra Basikowska 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


